
RADA GMINY
w Fałkowie

powiat koneckl
woj. świętokrzyskie

Zn: KRG.A012.I.2024

Protokół Nr ||2024
z posiedzenia Komisji RewĘjnej odbytego

w dniu 24 maja 2024 roku.

Ad pkt 1.

Posiedzenie Komisji otworryta Przewodnicząca Anna Budzińska witaj4c
na wstępie wszystkich członków.
Stwierdziła' ie na stan 5 cztonków zgodnie z Listą obecności w posiedzeniu
udział bierze 5 radnych' co Stanowi quorum do podejmowania prawomocnych
decyĄi.

Lista obęcności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Następnie Przęwodn icząca Komisj i powitała:

- Henryka Koniecznego
- Annę Wajnberger
- Piotra Gonerke

- Wojta Gminy Fałków,
. Skarbnika Gminy Fałków,
- Przewodniczącego Rady Gminy.

Lista obecnoŚci stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 2.

Przewodniezqca Komisji zapoznała zebranych Z proponowanym
porządkiem posiedzęnia. Do porządku nie wniesiono innych uwag i został on
j edno głoŚnie przyj ęty w następuj ącym brzmięniu :

1. otwarcie posiedzenia i stwięrdzenie quorum.
f . P rzyjęcie porządku po sied zęnia.
3. Wypracowanie opinii w sprawie wykonania budżetu Gminy FałkÓw za2023

rok oraz udzięlęnia absolutorium dla Wójta Gminy.
4. Wnioski i zapytania, sprawy rón.rc.
5 . Zakonczęnię posiedzenia.

L



Ad pkt 3.

W tym punkcie Prowadząca udzię|iła głosu Skarbnik Gminy Fałków
Annie Wajnberger, która omówiła sprawozdanie z wykonania Budżetu Gminy
FałkÓw Za 2a23 rok ataz odczytata uchwatę Nr 5aŻ0z4 III Składu
Orzekającego Regionalnej Izby obrachunkowej w Kielcach z dnia 16 kwietnia
2024 roku w sprawie opinii o sprawozdaniu z wykonania budietu Gminy
Fatków za20f3 rok wraz z informacją o stanię mięnia komunalnego.
Pani Skarbnik poinformowała, ze wszystkie dokumenty zostaĘ opublikowanę
w Biuletynię Informacji Publicznej na stronie naszej gminy w za|<ładce ,,Budzet
2423',.
w dyskusji nad przedstawionymi dokumentami Komisja jednomyślnie
stwięrdziła, Że zarówno dochody jak i wydatki w Budzecie Gminy Fałków za
fan rok zostaĘ prawidłowo zrealizowane. Wobec powyzszęgo Komisja
jednomyślnie wydała pozytywną opinię w sprawie wykonania Budzetu Gminy
Fałków za 20f3 rok oraz w wyniku głosowania jawnego jednogłośnię przyjęła
wniosek w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Fałków. Wniosek,
protokÓt z głosowania wniosku Komisji w sprawię udzielenia absolutorium
Wójtowi Gminy Fałków oraz opinia w sprawie wykonania Budzetu Gminy Za
2af3 rok stanowiązałącenik Nr 3 do protokółu.

Ad pkt 4.

W tym punkcie głos zabrał radny, a Zarazem Przewodniczący Rady
Gminy Piotr Gonerka, który pogratulował wójtowi i rudzię za prawidłowe
i zgodne wykonanie Budzętu Gminy Fałkow za2023 rck.
Następnie radny Jarosław Kaczmarek zwrócił uwagę, ze powstał problem w
Sulb,orowicach, ponieważ nawierzchnie dróg powiatowych i usytuowana kostka
przy świetlicy w Sulborowicach sprawiĘ, ie przy większych opadach doszczu
woda nie wsiąka\ecz spływa na sąsiadującą działkę, na której znajduje się sklep
Spozywczy. Ponadto radny poprosił o uzupełnięnie kruszywęm drogi do posesji
znajdujęcej się przy końcu miejscowoŚci Sulborowice.
Następnie o glos poprosiła radna llona Ślązak, która podziękowała za szybka
interwencję i poprawięnie drogi w Starzechowicach.

Nie było innych wolnych wniosków w czasie posiedzenia Komisji.



Ad pkt 5.

W związku ze ztęa|izowaniem porządku posiedzenia Przewodnicząca
Komisji podziękowała wszystkim za udział i zamknęła pierwsze posiedzenie
Komisji.

Na tym protokół zakończono.

Protokółowała:
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